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Roskilde Firma- og Familieidræt.      

 

Referat af 

Bestyrelsesmøde nr. 1-2011   
 

Søndag den 30.01. 2011 Kl. 10.30   

Skovager 5, Gevninge, 4000 Roskilde 

 
Mødedeltagere: Claus Schou, Jane Løvgren, Gerda Pedersen, John Petersen og Bitten Petersen. 

 

Referent Bitten Petersen. 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

1.1 Haste sager/ændringer 

1.2 Endelig godkendelse af BS-referat nr. 02/2010 

1.3 Endelig godkendelse af AU-referat nr. 12 

2. Sager til beslutning 

2.1  Salg af våben og våbenskab 

2.2 Forretningsorden 

2.2.1. DM deltagelse 

2.3 Generalforsamling 2011 - køreplan 

2.4 Fremsættelse af vedtægtsændringer  

2.5 Gæster til generalforsamling 

2.6 Årets modtagere af plaqueter 

2.7 Lederprisen 

3. Sager til drøftelse 

3.1 Meddelelser fra formanden 

3.2 Brug af eget lokale på Kildegården 

3.3 Region Hovedstaden – hvad skal der ske efter 2011? 

3.4 Sundhedsdagen 2011 – skal vi være med? 

      4.   Økonomisk oversigt 

            4.1 Regnskabstal – saldobalance hele året 

            4.2 RFI 60 års jubilæum i 2013 – hvilken form? 

            4.3 Budget 2011  

      5.   Sager til orientering/opfølgning 

            5.1 Firmamedlemskab – motion på arbejdspladsen 

            5.2 Ændring af logo mv. 

            5.3 Idrættens dag (RIU) 

      6.   Meddelelser 

            6.1 Meddelelser fra resten af bestyrelsen 

      7.   Eventuelt 
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Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

1.1 Hastesager/ændringer 

Nyt punkt 5.4 Pilot projekt Super nova 

 

1.2 godkendelse af BS-referat nr. 02/2010 

Godkendt 

 

1.3  Godkendelse af AU-referat nr. 12 

Godkendt 

 

Ad.  2 Sager til beslutning 

2.1 Salg af våben og våbenskab 

Våbenskabet sælges samlet til 2.000,- Gerda har en køber. Kan kun sælges til en forening med diverse 

godkendelser. Politiet skal underrettes. 

 

2.2 Forretningsorden. 

Blev gennemgået med mindre rettelser. Skal finpudses ved næste BS møde. Derefter på hjemmesiden. 

 

2.2.1. DM deltagelse 

Hvordan får vi flere deltagere?  Vi skal have større opmærksomhed på at få medlemmerne motiveret / 

interesseret i at deltage i DM stævner.   

Budget 2011. Stigning i tilmeldingsgebyr til kr. 9.000,- og transportudgift til kr. 4.000,- 

Fordeling i afdelingerne. 1000.- kr. til afd. Det vedrører følgende afdelinger bowling, badminton, fodbold, 

golf og gokart. 

BS skal oplyses om hvordan afd. Fordeler de penge de får til rådighed. 

 

2.3 Generalforsamling 2011 – køreplan 

Indkaldelse til generalforsamling i avisen onsdag den 16. februar. Jane sørger for dette. 

 

2.4 Fremsættelse af vedtægtsændringer.  

BS arbejder på forslag til vedtægtsændringer. 

Ændringerne arbejdes der videre med på næste BS møde den 7. marts 2011. 

 

2.5 Gæster til generalforsamling 

Der blev talt om hvilke der skulle inviteres – Claus sørger for dette. 

 

2.6 Årets modtager af plaqueter 

Listen blev gennemgået. 

 

2.7 Lederprisen 

Skal også uddeles i år. 

 

Ad.  3 Sager til drøftelse 

3.1 Meddelelser fra formanden 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

3.2 Brug af eget lokale på Kildegården 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

3.3 Region Hovedstaden – hvad skal der ske efter 2011? 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

3.4 Sundhedsdagen 2011 – skal vi deltage? 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 
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Ad.  4 Økonomisk oversigt 

4.1 regnskabstal – saldobalance hele året 

Regnskabet blev grundigt gennemgået. 

Kassebeholdning d.d. 138.315,14 

 

4.2 RFI 60 års jubilæum i 2013 – hvilken form? 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

 

4.3 Budget 2011 

Budgettet gennemgået og rettet til. 

 

 

Ad 5.  Sager til orientering / opfølgning 

5.1 Firmamedlemskab – motion på arbejdspladsen 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

 

5.2 Ændring af logo m.v. 

Udsat til næste BS møde den 7. marts 2011 

 

5.3 Deltager ikke med nogen i år. 

 

Ad. 6 Meddelelser. 

6.1 Meddelelser fra resten af bestyrelsen 

 

”Pilotprojekt” vedr. SuperNovaOnline angående regnskab via Firmaidrætten. BS er indstillet på at 

vi prøver, også med medlemsregistreringsdelen. 

 

Ad. 7 Eventuelt  

 

Hjemmeside: Firmaidrætten har meddelt at de forventer at RFI får den nye version af hjemmesiden i uge 9. 

 

Zumba: Pernille har meddelt at de 2 nye hold som starter i uge 9 allerede nu har mange tilmeldte. 15 på 

tirsdagsholdet og 30 på onsdagsholdet. Der er ikke reklameret med holdene endnu. 

 

 

 

Næste BS møde er aftalt til den 7. februar 2011 kl. 17,15 på Kildegården. 

 

 

 

 

 

____________________  ____________________ 

Formand Claus Schou                           Næstformand Jane Løvgren. 

 

 

 

____________________               ____________________                   ___________________ 

Kasserer Gerda Pedersen           Besty. medl. John Petersen             Sekretær Bitten Petersen. 


